## AWARD CITATION

Surname, name and middle name NEDOVIS ARESENTIJ IVANOVICH 1.

2. Rank Private

Position and unit 3.

Gun layer of 899 artillery regiment, 337 rifle "Lubni" Red Banner Suvorov and Bogdan

Khmelnitsky orders division.

is recommended for order "GLORY III CLASS"

Birth year 4. 1914

Nationality 5. Ukrainian

Party membership 6. None party member

Participation in the civil war and later in defence of USSR, in Patriotic war 1 Ukrainian and 2 Ukrainian fronts since 7.

15.12.1943.

In Red Army service since 8. 15.12.1943

Drafted by which induction station Sinyavskij district military commissariat, 9.

Poltava region.

10. Wounds and contusions None

Medal "For Bravery" decree #012/n issued on 09.02.1944 by 337 rifle division, award handed 11 Previous awards

out on 26.02.1944.

Awardee's and his family permanent home address intentionally obscured 12.

## I. Brief and specific description of the personal feat or merits

The enemy counter attacked on 03 June 1944 near the village Popricani. Disregarding heavy artillery and mortar enemy fire falling at his artillery position, comrade NEDOVIS fired directly with open sights and repelled 3 enemy counter attacks, eliminating in the process up to 30 enemy troops.

On 04 June 1944, the enemy advanced and wedged into our combat formation. Being subjected to continuous enemy aerial strikes and artillerymortar barrages, comrade NEDOVIS rapidly and precisely fired his gun and eliminated up to 20 enemy troops. This effort assisted in the defence against the enemy attack.

He deserves state award order "GLORY III CLASS".

Commander of 899 artillery regiment

12 June 1944 Guards Lt. Colonel signature /VIKTOROV/

## Conclusion of the superiors

He deserves order "GLORY III CLASS" Commander of 337 rifle "Lubni" Red Banner Suvorov and Bogdan Khmelnitsky orders division Guards Colonel signature /GOROBETS/ 16 June 1944

Awarded with order "GLORY III CLASS" by the decree # 055/n issued by 337 rifle "Lubni" Red Banner Suvorov and Bogdan Khmelnitsky orders division on 18 June 1944.

Head of personnel department
Guards Captain signature /KALINKOV/



## Наградно и лист

be

1. Фамилия, имя и отчество - Недовис Арсентии Иванович

2. Звание - рядовой.

З.Должность и часть Наводчик орудия 799 Артиллерииского полка 337 Трелковои Лубненской Краснознаменной ордена Суво рова и ордена Богдана Хмельницкого диви зви.

Представляется к награде орденом: "С и в в в З с т е п е и и"

4. Год рождения - 1914 года. 5. Национальность - украинец.

6. Партичность - беспартичный.

- 7. Участие в гранданском вомне, последующих боевых демствиях по защите СССР и отечественном вомне- 1-2 Украинские фронта с 15, 12, 1943 года.
- °. С какого временя в РККА с 15.12.1943 года.
- 9. Какии РВК призван Синявским РВК, Полтавской области.
- 10. Имеет ли ранения и контузии Не имеет.

DIE.

- 11. Чем ранев награжден медаль: "За отвату" Приказ 337 СЛД 012/Н от от 9.2.1944 года. Вручена 26.2.1944 г
- 12. Постоявным домашвими впрес-

Краткое, конкретное изложение личного боевого подвига или заслуг.

3.5.1944 года в раионе села Поприкань при отражении атаки противника тов. Недовис, не взирая на сильный артимнометный обстре раиона расположения отневых позиции, прямои наводкой отбил три атаки противника, уничтожив при этомх до 30 солдат и офицеров противника.

4,6,1944 года, когда противник вклинился в нашим боевые подки, тов. Недовис, под непрерывнои бомбардировком с воздужа и арт-минометным обстрелом быстро и точно наводил свое орудие в цель уничтожил до 20 солдат противника, чем способствовал отражению атаки противника.

Достоив награждения правительственном наградом орденом:

"Слава Зотепени"

Командир 99 Артиллеринского полка Гвардии Подполковник / Викторов/

> RESEARCH EGORKA

Зак лючение выпестоящих начальников. as pasiedono abdenos Garaga 3 ezensma ндир. 33 Стрелковом Лубневском Браоновкаменном из Тувороза и ордена Богдана Хмальницкого диви Марон Ловетского Союза Полковник . " 6" выня 1944 года, Зак почение военного совета Армии. Заключение военного совета фоонта: adad a sono a suspect of the contract of the c enen Cualu 3 esenem A AMPON AN MONE (AAAMMAA)